
جودو با حق رأی در مجمع انتخابات 
کمیته ملی المپیک شرکت می کند

ب��ا وجود ش��ائبه های حض��ور بدون ح��ق رای آرش 
میراسماعیلی در مجمع انتخابات کمیته ملی المپیک، 
کیکاووس سعیدی این خبر را تکذیب کرد. طی روزهای 
گذشته پس از ورود کمیته ملی المپیک به پروسه برگزاری 
انتخابات ریاست، دبیری و سایر بخش ها، اخباری منتشر 
ش��د مبنی بر اینکه جودو به دلیل محرومیت از س��وی 
فدراس��یون جهانی، بدون ح��ق رأی می تواند در مجمع 
انتخابات شرکت کند. دبیرکل کمیته ملی المپیک در این 
باره به مهر گفت: این موضوع صحت نداشته و فدراسیون 
جودو برای حضور در مجمع انتخاباتی و رأی دادن مشکلی 
ندارد. موضع صریح کمیته ملی المپیک نش��ان می دهد 
انتشار اخباری از این دست تنها برای ایجاد حاشیه برای 
رشته ای است که با وجود محرومیت از سوی فدراسیون 
جهان��ی، فعالیت ه��ای خود را برای حض��وری موفق در 
بازی های کشورهای اس��امی پی می گیرد. شایان ذکر 
است پرونده اعتراض فدراسیون جودو به رأی فدراسیون 
جهانی در پی محرومیت ۴ س��اله در دادگاه بین المللی 
حکمیت ورزش ب��از بوده و بعد از چند بار تعویق، هنوز 

رأی آن صادر نشده است. 

انتقال مهاجم تیم  ملی فوتبال ایران 
به باشگاه انگلیسی دائمی شد

مهاجم تیم ملی فوتبال ایران به صورت دائمی به تیم 
هال سیتی انگلیس پیوست. اللهیار صیادمنش که سال 
۲۰۱۹ از تیم استقال به فنرباغچه ترکیه منتقل شد، در 
ای��ن مدت ۳ انتقال قرضی را تجربه کرد. او ابتدا به تیم 
استانبول اسپور ترکیه قرض داده شد و سپس به تیم زوریا 
لوهانسک اوکراین رفت. عملکرد خوب اللهیار در زوریا هم 
باعث نشد فنرباغچه از این مهاجم استفاده کند، بنابراین 
صیادمنش در نقل و انتقالات زمستانی فصل گذشته به 
تیم هال سیتی در چمپیونشیپ انگلیس قرض داده شد. 
صیادمنش در هال سیتی تنها یک گل به ثمر رساند اما 
مالک ترکیه ای این باشگاه و همچنین سرمربی هال سیتی 
از عملکرد او رضایت کامل داشتند و اقدامات شان را برای 
فعال کردن بند خرید دائمی مهاجم ایرانی آغاز کردند. در 
هفته های گذشته خبرهای مختلفی درباره مبلغ قرارداد 
دائمی صیادمنش منتشر شد اما این مبالغ که از ۲ تا ۴ 
میلیون یورو متفاوت بود به صورت رسمی تایید نشد. با این 
حال »تان کسلر« در گفت وگو با بی بی   سی تایید کرد بند 
خرید دائمی صیادمنش فعال شد و این مهاجم ایرانی از این 
به بعد بازیکن هال سیتی است. وی گفت: اللهیار بازیکن ما 
است و نفر اول در نقل و انتقالات بود. او در روزهای آینده به 
تیم اضافه می شود. نایب رئیس باشگاه هال سیتی از عملکرد 
مهاجم ایران تمجید کرد و گفت: اللهیار کسی است که هر 
شرایطی را پشت سر گذاشته است. او می تواند به عنوان 
مهاجم، وینگر راست یا بازیکن پشت مهاجم بازی کند. 
اللهی��ار ۲۰۰ درصد از توانش را ارائه می کند. این قرارداد 
می تواند برای صیادمنش که طی ۳ سال گذشته مدام به 
تیم های مختلف قرض داده می شد، اتفاق خوبی باشد، چرا 
که تعیین تکلیف او از دست باشگاه فنرباغچه که عاقه ای 
به استفاده از اللهیار نداشت، خارج شد. این مهاجم حالا 
فرصت خوبی برای درخشش در چمپیونشیب و ترانسفر 

شدن به باشگاه های بزرگ تر را در اختیار دارد. 

روزنامه اماراتی مدعی شد
 مهاجم استقلال در رادار اتحاد کلبا

یک رس��انه اماراتی از ابراز عاقه تیم فرهاد مجیدی 
به جذب یکی از مهاجمان اس��تقال خبر داد. روزنامه 
»الاتحاد« امارات درباره برنامه های آتی باش��گاه اتحاد 
کلبا برای نقل  و انتقالات نوشت: یک مهاجم ایرانی که 
در تیم اس��تقال بازی می کند، در رادار تیم اتحاد کلبا 
قرار دارد. این رسانه در حالی که اسمی از بازیکن مورد 
نظر باشگاه اماراتی نیاورده، افزوده است: فرهاد مجیدی 
چنین درخواس��تی از باشگاه داشته و مذاکرات طرفین 
ظرف روزهای آینده به نتیجه می رس��د. در صورتی که 
ای��ن بازیکن ایرانی با اتحاد کلب��ا قرارداد ببندد، وی به 
اردوی تیم در اتریش ملحق می ش��ود. مجیدی پس از 
قهرمانی با استقال در لیگ برتر، هدایت تیم اتحاد کلبا 

را بر عهده گرفت. 

یک ایرانی مسؤول هماهنگ کننده 
پزشکی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر شد

رئیس مرکز پزشکی عالی فیفا در تهران )ایفمارک( 
از سوی فیفا به عنوان هماهنگ کننده پزشکی مسابقات 
جام جهانی فوتبال در قطر انتخاب شد. به گزارش ایسنا، 
زهره هراتیان، عضو کمیته پزشکی فدراسیون فوتبال 
ای��ران پ��س از یک دهه همکاری ب��ا فیفا و حضور در 
تورنمنت های مختلف فیفا و AFC در رده های مختلف 
به عنوان نخس��تین پزشک ایرانی فیفا در جام جهانی 
فوتبال مردان در قطر حضور خواهد داشت. به همین 
منظور هراتیان در چند روز آتی در نشست هماهنگی 

در زوریخ حضور خواهد یافت. 
هراتی��ان در ح��ال حاض��ر عضو کمیته پزش��کی 

فدراسیون فوتبال و رئیس مرکز ایفمارک است.

اخبار

ورزشی

درحالی دوباره صحبت از اعمال قانون سقف قرارداد در فوتبال 
ایران می شود که اهالی این رشته، با توجه به تجربه گذشته، از آن به 
عنوان طرحی شکست خورده یاد می کنند. روز دوشنبه نامه ارسالی از 
سوی سازمان لیگ فوتبال به باشگاه های لیگ برتری منتشر شد که 
به فصل نقل و انتقالات و به نوعی موضوع سقف قرارداد ها پرداخته و 
از باشگاه ها درخواست شده نظرشان را در رابطه با اجرای محدودیت ها 
و نظارت ها در بازار نقل و انتقالات فوتبال ایران اعام کنند. این در 
حالی است که مدت زمان قابل توجهی از فصل نقل و انتقالات سپری 
شده و برخی باشگاه ها تقریبا تیم شان را برای فصل بعد بسته اند. با 
این وجود در انتهای این نامه آمده است: »در صورت اجرایی شدن 
مقررات جدید، این موارد )سقف قرارداد و محدودیت( شامل همه 
قرارداد هایی می شود که پیش از این تاریخ نیز منعقد و در سازمان 
لیگ ثبت شده اند«. در این میان این سوال به وجود می آید: تکلیف 
قرارداد های امضا شده تا پیش از اعمال محدودیت و تعیین سقف 
قرارداد چه می شود؟ آیا بازیکنی که بالا تر از سقف، قراردادی را با 
باشگاهی امضا کرده حاضر به کاهش رقم قراردادش می شود؟ در 

سوی دیگر یک قرارداد همکاری رسمی 
بی��ن طرفین امض��ا و تعهداتی ضمانت 
شده است؛ آیا نهادی مثل سازمان لیگ 
اختیار ملغی اعام کردن این قرارداد های 
همکاری را که طبق مقررات وقت امضا 
ش��ده اس��ت، دارد؟ مورد دیگری که در 
اجرای دوباره این قانون در فوتبال ایران 

وجود دارد، این است که همیشه راه های فرار برای دور زدن قانون 
وجود داشته است. در سال های گذشته که سقف قرارداد بالای سر 
فوتبال ایران قرار گرفت، باش��گاه ها روی کاغذ و در قس��مت مبلغ 
قرارداد، سقف را رعایت می کردند ولی در پشت پرده  توافق دیگری 
بین طرفین شکل می گرفت که غیر از مبلغ تعیین شده در قرارداد، 

آپشن های دیگری نظیر خودرو، سهام، 
میلگرد)!(، آپارتم��ان و... را برای بازیکن 
فراهم می کرد. حال اگر بنا بر اجرای این 
قانون در این مقطع باشد، چه تضمینی 
وجود دارد که باش��گاه ها به اندازه ای که 
تعهد ش��ان بالا تر از سقف قرارداد است، 
این مبلغ را با ابزار های دیگر برای بازیکن 
تحت قرارداد شان جبران نکنند؟ چه تضمینی وجود دارد که مبالغ 
زیر میزی رد و بدل نشود؟ ابراز کنترل و نظارت سازمان لیگ برای 
این موضوع چیس��ت؟ مس��اله دیگری که در این میان وجود دارد 
و همیش��ه در اجرای قانون اعم��ال محدودیت در مبالغ قرارداد ها 
مطرح شده، این است که سقف، به کف تبدیل می شود و نمی توان 

انتظار داشت بازیکنی سطح اول کمتر از سقف تعیین شده راضی به 
امضای قراردادش شود. در این میان نقش ایجنت ها و دلال ها نیز 
خیلی پررنگ است؛ آنها بخوبی می دانند چگونه از همین سقفی که 
بالای سر ش��ان نصب شده، راهی به پشت بام پیدا کنند و رقمی را 
که مدنظرشان  است، به صورت نقد یا اشکال دیگر دریافت کنند. از 
سویی عموما نظارت دقیق روی مباحث مالی باشگاه ها وجود ندارد 
و مجامع این باشگاه ها به طور منظم و دقیق برگزار نمی شود که اگر 
چنین چیزی بود این همه بدهی در باشگاه ها به وجود نمی آمد. در 
این انبار کاه، براحتی می توان قانون را دور زد و بالاتر از سقف و حدود 
تعیین شده به بازیکنان پرداختی داشت. همه این  موارد مشکاتی 
اس��ت که موجب می ش��ود نتوان خیلی اصل اجرای این قانون در 
فوتبال ایران را درست و منطقی دانست. غیر از این، با وضعیتی که 
شاهد  آن هستیم، نمی توان به اجرای صحیح این طرح در بازار شام 
فوتبال ایران خوشبین بود. سقف قرارداد امتحانش را در گذشته پس 
داده و از آن به عنوان یک طرح شکست خورده، مردود و بی فایده در 

بین اهالی فوتبال یاد می شود.

بررسی قانون سقف قرارداد در لیگ فوتبال ایران

تجربهشکستخورده

سجادی و صالحی امیری وارد لوزان شدند
وزیر ورزش و جوانان و رئیس کمیته ملی المپیک ایران که برای دیدار با »توماس باخ« رئیس کمیته بین المللی المپیک به سوییس سفر کرده اند، وارد لوزان شدند. 
به گزارش روابط عمومی کمیته ملی المپیک، در این سفر حمید سجادی، وزیر ورزش و رضا صالحی امیری، رئیس کمیته ملی المپیک ضمن دیدار با رئیس کمیته 
بین المللی المپیک، دیدارهایی با مسؤولان و مدیران ارشد IOC داشته و با مسؤولان فدراسیون های بین المللی دوچرخه سواری و ژیمناستیک نیز ماقاتی خواهند داشت. 

زهره فلاح زاده: باش��گاه استقال در روزهای پر سر و صدای نقل 
و انتقالات تا روز دوشنبه، تنها از یک خرید که سجاد شهباززاده، 
مهاجم ۲ فصل گذشته و سابق این باشگاه بود، رونمایی کرده بود 
اما روز دوشنبه هتل اسپیناس خلیج فارس تهران و همچنین دفتر 
فرشید سمیعی، معاون و سخنگوی باشگاه روز شلوغی را سپری کرد؛ 
جایی که ۲ بازیکن جدید خریداری شدند و ۲ بازیکن قرارداد خود را 
تمدید کردند. در ادامه به وضعیت لیست باشگاه استقال می پردازیم. 

رضا میرزایی؛ انعقاد قرارداد در نیمه شب ■
هافبک- مدافع فصول گذشته سپاهان دوشنبه شب مذاکرات 
طولانی مدتی با مصطفی آجورلو در هتل اسپیناس داشت تا جایی 
که قرارداد این بازیکن ساعت ۲۴ منعقد شد. البته در شب مذاکره 
با رضا میرزایی، مذاکراتی با مدیربرنامه رضا شکاری، هافبک فصل 
گذشته گل گهر سیرجان هم به طور همزمان انجام شد تا در صورت 
به توافق نرسیدن با میرزایی، با این بازیکن قرارداد را نهایی کنند. 
اما در نهایت آبی ها با انعقاد قرارداد محمد دانشگر، مدافع سال های 
اخیر خود با سپاهان، رضا میرزایی را از چنگ طایی پوشان اصفهانی 
درآوردند و به همین دلیل انتقال شکاری منتفی شد. قرارداد میرزایی 

با استقال۲ ساله خواهد بود. 
امید حامدی فر؛ هافبکی که جذب شد ■

آبی ها برای تقویت خط هافبک خود با امید حامدی فر، هافبک 
دفاعی فصل گذشته صنعت نفت آبادان به توافق رسیدند و قراردادی 
به مدت ۲ سال منعقد کردند. حامدی فر طبق آمار بهترین هافبک 
جنگنده فصل گذشته لیگ برتر بوده و می توان گفت آبی ها خرید 

مناسبی داشته اند. 

رایان تفضلی؛ مثل سال گذشته در لیست استقلال ■
رایان تفضلی، مدافع میانی و دورگه تیم لیگ یکی وایکام واندررز 
انگلیس در لیست باشگاه استقال قرار گرفته است. تفضلی سال 
گذشته در لیست فرهاد مجیدی بود. این بازیکن تا آستانه آبی پوش 
ش��دن هم پیش رفت اما طبق شنیده های خبرنگار »وطن امروز«، 
دیگر مدافعان استقال مدیران را تهدید کرده بودند اگر این بازیکن 
خریداری شود، از تیم جدا می شوند. به همین دلیل خرید تفضلی 
در فصل گذشته منتفی شده بود. حالا باید دید این بازیکن در فصل 

جدید به جمع استقالی ها اضافه می شود یا خیر. 
علی کریمی در لیست جدید استقلال ■

علی کریمی، هافبک سابق استقال که ۲ سال اخیر را در خارج 
از کشور توپ می زند، مورد توجه مدیران آبی ها قرار گرفته است تا 
جایی که آنها می خواهند هر چه سریع تر کریمی را به ایران بیاورند 

تا با او مذاکراتی داشته باشند. 
کاوه رضایی؛ استقلال تن به خواستن او داد ■

کاوه رضایی، مهاجم سابق استقال پس از ۵ سال دوری از این 
باشگاه، تمایل خود را برای حضور در جمع آبی ها نشان داده بود. اما 
باشگاه استقال به دلیل مصدومیتی که رضایی در بهمن ماه فصل 
گذشته داشت، راغب به مذاکره و انعقاد قرارداد نبود. اما از دوشنبه شب 
ورق برگشت و مدیران تیم به تکاپو افتاده اند که از نقل و انتقالات جا 
نمانده و کاری هوادارپسند انجام دهند. به همین دلیل احتمال مذاکره 

با رضایی هم از سوی مدیرعامل استقال زیاد است. 
۲ خارجی در تیم استقلال ■

باشگاه استقال به دنبال جذب هافبک طراح و مهاجم خارجی 

است تا خلأ این ۲ پست با آمدن آنها پر شود. اولویت مدیران خرید 
مهاجم است. قرار است با انتخاب ریکاردو ساپینتو، سرمربی آبی ها 

این بازیکنان به تیم اضافه شوند. 
تمدید مهدی مهدی پور؛ ماندنی باید بماند ■

مهدی مهدی پور پیش��نهادی از لیگ قطر داش��ت اما با توجه 
به اینکه فس��خ قرارداد این بازیکن تنها با پرداخت وجهی صورت 
می گرفت، باشگاه قطری از خرید او منصرف شد. همین امر باعث 
شد مهدی پور قرارداد خود را یک فصل دیگر تمدید کند تا قرارداد 

۲ ساله او ثبت رسمی شود. 
تمدید رمضانی قابل پیش بینی بود ■

آرمان رمضانی، مهاجمی که ۲ سال قبل از باشگاه رقیب با عملکرد 
ضعیف خریداری شد اما نمایش مطلوب این بازیکن در استقال 

باعث شد آبی ها قرارداد او را ۲ سال دیگر تمدید کنند. 
محمد حسینی؛ مدافعی که جانشین دانشگر می شود ■

پس از رفتن محمد دانشگر و احتمال جدایی عارف غامی، آبی ها 
در خط دفاع نیاز مبرم به مدافع داشتند و مدیران باشگاه نخستین 
خرید در خط دفاع را به محمد حسینی، مدافع فصل گذشته هوادار 

اختصاص دادند. 
اما آنچه درباره بستن قرارداد با بازیکنان این فصل اهمیت دارد، 
این است که مصطفی آجورلو، مدیر عامل باشگاه استقال با گنجاندن 
بند فسخ ۴۰۰ تا ۵۰۰ هزار دلاری جلوی راحت جدا شدن بازیکنانش 
را گرفته است؛ اتفاقی که مدیران تیم در سال های گذشته به سادگی 
از آن می گذشتند و با بند فسخ با مبلغ ارزان راه را برای جدا شدن 

بازیکنان شان هموار می کردند.

روزهای پرخبر استقلال در نقل و انتقالات پس از سکوت مطلق

سرانجامجدیگرفتند
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تعلیق کروس

استقلالپهلوانرا
بهجایرضاوندمیخواهد

باش�گاه اس�تقلال برای انتق�ال آرش رضاوند به فولاد 
درخواس�ت کرده اس�ت تا این بازیکن با احس�ان پهلوان 
معاوضه ش�ود. احس�ان پهلوان در ۲ فصل�ی که پیراهن 
پرس�پولیس را ب�ر تن ک�رده بود، یک�ی از خوب های تیم 
یحی�ی گل محمدی در میانه می�دان بود و نقش مهمی در 
موفقیت های سرخپوش�ان داش�ت. با این حال، او ترجیح 
داد تابس�تان امس�ال از تهران به اهواز کوچ کرده و لباس 
ف�ولاد را بر تن کند. جواد نکونام که به دنبال بس�تن تیم 
قدرتمندی برای فصل بعد است، پس از جذب نفراتی مثل 
سعید آقایی، علی قربانی و مجید علیاری، توانست پهلوان 
را نیز به فولاد بیاورد تا تنها نماینده ایران در لیگ قهرمانان 
آسیا اسکواد خود را پرقدرت تر از قبل کند. آرش رضاوند 
یکی از بازیکنانی است سبک بازی اش بشدت مورد پسند 
نکون�ام اس�ت. او در نیم فصل لیگ قبل حاضر ش�د برای 
حضور قرضی این بازیکن و بازگشت عارف آقاسی، صالح 
حردانی را به اس�تقلال واگذار کند و چند وقتی اس�ت که 
صحبت های ۲ باشگاه برای انتقال دائمی رضاوند در جریان 
اس�ت. در هفته های گذش�ته اینگونه عنوان شده بود که 
اس�تقلال و فولاد بر س�ر معاوضه آرش رضاوند و علیرضا 
کوشکی به توافق نهایی دست پیدا می کنند اما روز گذشته 
اخبار جالب و غیرمنتظره ای از باش�گاه استقلال به گوش 
 رس�ید. ظاهرا استقلالی ها در جدیدترین درخواست خود 
برای انتقال قطعی رضاوند به فولاد، از همتایان خوزستانی 
خود درخواست کرده اند به جای کوشکی، احسان پهلوان 
آبی پوش شود. با توجه به اینکه هافبک سابق پرسپولیس 
تنها چند روز اس�ت به عضویت فولاد در آمده، در نتیجه 
طرح این مس�اله از س�وی اس�تقلال کمی عجیب به نظر 
می رسد. نکونام که خودش تا پای پیوستن به استقلال نیز 
پیش رفت، در نهایت در فولاد ماندگار شد و در نتیجه برای 
بستن تیمی قدرتمند، روی تک تک خریدهایش حساب 
ویژه ای باز کرده است. باید دید طرح این موضوع از سوی 
آبی ها با چه واکنش�ی از سوی فولاد همراه خواهد شد. به 
هر شکل چیزی که مشخص است، نکونام علاقه خاصی به 
سبک بازی رضاوند دارد و به نظر می رسد خود این بازیکن 
نیز علاقه دارد در اهواز به فوتبالش ادامه دهد، با این حال 
این بازیکن تابع نظر ۲ باشگاه است و باید دید استقلال و 
فولاد در نهایت چگونه با یکدیگر به توافق خواهند رسید. 
در صورتی که فولاد با پیش�نهاد جدید استقلال موافقت 
کند و آرش رضاوند با احسان پهلوان معاوضه شود، حضور 
یک پرسپولیسی سابق در جمع آبی پوشان نیز در نوع خود 
جالب توجه خواهد بود؛ بازیکنی که در آخرین بازی لیگ 
بیست و یکم لباس پرسپولیس را بر تن کرد و در نخستین 
بازی لیگ بیست و دوم با پیراهن استقلال به میدان می رود 
اما هرگز این انتقال به صورت مستقیم بین ۲ باشگاه رخ نداده 

است؛ اتفاقی عجیب اما در عین حال جذاب.

حسین زاده در چند قدمی بلژیک
امیرحس��ین حسین زاده به  واسطه  بندی که در قرارداد 
او گنجانده شده بود، در آستانه انتقال به شارلروای بلژیک 

قرار گرفته است. 
حسین زاده بدون تردید یکی از بهترین بازیکنان استقال 
در فصل گذشته بود؛ بازیکن ۲۱ ساله ای که قبل از حضور 
مصطفی آجورلو در رأس مدیریت باش��گاه استقال با نظر 
فرهاد مجیدی از سایپا به جمع آبی پوشان پیوست و توانست 
نقشی بزرگ در قهرمانی این تیم ایفا کند. حسین زاده در 
پس��ت وینگر یا هافبک هجومی عملک��ردی بی نظیر ارائه 
کرد و به  واسطه همین عملکرد به تیم  ملی بزرگسالان نیز 
دعوت شد و حتی مقابل الجزایر دقایقی به میدان رفت. این 
هافبک جوان با ش��رایط خوبی که داشت، به  طور طبیعی 
پیش��نهادهایی را در جیب دارد. درباره حسین زاده اینطور 
پیش بینی می ش��د که او به  واسطه قرارداد بلندمدتی که 
با اس��تقال دارد در جمع آبی پوش��ان ماندگار می شود اما 
 در ادامه مشخص ش��د در قرارداد او  بندی وجود دارد که
براس��اس آن می تواند با پرداخت مبلغی راهی فوتبال اروپا 
شود. از آنجا که حس��ین زاده یکی از نخستین خریدهای 

فصل پیش استقال بود، قرارداد او در زمان مدیریت احمد 
مددی با این تیم امضا شد. مدیرعامل پیشین استقال در 
قرارداد حسین زاده جوان  بندی را گنجاند که بر اساس آن 
اگر او پیش��نهاد اروپایی داشته باشد، می تواند با پرداخت 
۲۵۰ هزار دلار به باشگاه استقال به راحتی قرارداد را فسخ 
کند و جدا شود. ستاره فصل گذشته استقال با استفاده از 
بند آزادسازی ۲۵۰ هزار دلاری باشگاهش را ترک می کند. 
او از سفارت بلژیک برای ویزا وقت گرفته است. به  واسطه 
همین بند حالا حس��ین زاده اگر بخواه��د به فوتبال اروپا 

برود، براحتی می تواند ۲۵۰ هزار دلار به حس��اب باش��گاه 
استقال واریز کند و جدا شود و آجورلو و همکارانش نیز 
نمی توانند مانع او شوند. به  عبارتی لژیونر شدن حسین زاده 

کاما دست خودش است. 
در چنین شرایطی مسؤولان باشگاه استقال با حسین زاده 
درباره ادامه همکاری صحبت کردند اما به نظر می رسد او 
خودش دوست دارد فوتبالش را در ۲۱ سالگی در اروپا ادامه 

بدهد و عاقه مند به همکاری با شارلروای بلژیک است. 
این هافبک جوان در گفت و گویی که دیروز با خبرنگاران 
داش��ت، درباره آینده اش فقط به یک جمله بسنده کرد. او 
گفت: »امیدوارم در آینده اتفاق خوبی برای من و استقال 
بیفتد«. از این  رو مشخص است باشگاه استقال نمی تواند 
مانع لژیونر شدن حسین زاده شود و همه چیز دست خود این 
بازیکن است. او حالا باید تصمیم بگیرد که باز هم با پیراهن 
استقال در لیگ ایران حاضر شود یا اینکه به بلژیک برود 
و همبازی علی قلی زاده در شارلروا شود، هر چند با شرایط 
موجود به نظر می رسد او در آستانه جدایی از استقال قرار 

گرفته است. 


